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Χαμόγελα στον κάμπο για τη 
νέα ηγεσία του Υπ. Αγροτικής 
Ανάπτυξης 

 

 

Του Γιώργου Ρούστα 
Ικανοποίηση επικρατεί σε συνεταιριστές και αγροκτηνοτρόφους, με αφορμή τη νέα ηγεσία 
του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων (ΥΠΑΑΤ), με τις προσδοκίες όλων να 
είναι υψηλές, αναφορικά με τα αποτελέσματα της κυβερνητικής αγροτικής πολιτικής. Η 
παρουσία των δύο Θεσσαλών στο -κρίσιμο για την περιοχή μας- Υπουργείο κ. Κ. Τσιάρα, Χρ. 
Κέλλα, είναι ιδιαίτερα σημαντική, καθώς τόσο ο Καρδιτσιώτης υπουργός όσο και ο 
Λαρισαίος υφυπουργός, είναι γνώστες του αγροτικού προβλήματος, αλλά και της 
δυναμικής που μπορεί να αναπτύξει ο πρωτογενής τομέας στον κάμπο. Υπενθυμίζεται πως 
στο πόστο του παραμένει ο έτερος υφυπουργός Διονύσιος Σταμενίτης. 

Είναι προφανές ότι η παρουσία Τσιάρα-Κέλλα στο ΥΠΑΑΤ, θα επιφέρει αλλαγές και σε 
εποπτευόμενους από το Υπουργείο Οργανισμούς και Φορείς, κάτι που σημαίνει ότι ίσως 
υπάρξουν και άλλα πρόσωπα από τη Θεσσαλία σε καίρια πόστα. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 
 

mailto:geotee-l@otenet.gr
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364406-%CF%87%CE%B1%CE%BC%CF%8C%CE%B3%CE%B5%CE%BB%CE%B1-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BA%CE%AC%CE%BC%CF%80%CE%BF-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CE%BD%CE%AD%CE%B1-%CE%B7%CE%B3%CE%B5%CF%83%CE%AF%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%85%CF%80-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CE%B1%CE%BD%CE%AC%CF%80%CF%84%CF%85%CE%BE%CE%B7%CF%82.html
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Διεθνές 
Συμπόσιο 
Πτηνοτροφίας 

 

 

Οι τελευταίες τάσεις και καινοτομίες στον τομέα της εκτροφής πουλερικών, θα βρεθούν 
στο επίκεντρο του Διεθνούς Συμποσίου Πτηνοτροφίας, που διοργανώνει στις 19 και 20 
Ιουνίου η Αμερικανική Γεωργική Σχολή. Θα πραγματοποιηθεί στις εγκαταστάσεις του 
Ιδρύματος, με τη συμμετοχή κορυφαίων επιστημόνων από την Ελλάδα και το εξωτερικό. 
Σκοπός του συνεδρίου είναι να παρουσιαστούν οι πιο πρόσφατες εξελίξεις στην επιστήμη 
και την τεχνολογία της εκτροφής πουλερικών, να διερευνηθούν οι βέλτιστες πρακτικές για 
την παραγωγή υψηλής ποιότητας προϊόντων πουλερικών και να προωθηθούν η ανταλλαγή 
γνώσεων και εμπειριών μεταξύ ειδικών από διάφορες χώρες. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 
 

   

 

 
«Στη ρώσικη ρουλέτα οι 
κοινοτικές ενισχύσεις των 
αγροτών» 
* ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ Η Ν.Ε. ΛΑΡΙΣΑΣ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ 

 

 

«Ακόμη ένας εφιάλτης εμφανίζεται για τους αγρότες και τους κτηνοτρόφους της χώρας, 
αφού σύμφωνα με τις τελευταίες δημοσιογραφικές πληροφορίες, οι κοινοτικές ενισχύσεις 
των αγροτών μπαίνουν στη ρώσικη ρουλέτα, κινδυνεύοντας να μην τους αποδίδονται, 
αφού ο ΟΠΕΚΕΠΕ χάνει τη διαπίστευση πληρωμών, το ΟΣΔΕ είναι στον αέρα και γίνεται 
άρση της διαπίστευσης του Οργανισμού πληρωμών» καταγγέλλει η Νομαρχιακή Επιτροπή 
Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 
 

   

 

 
Προβληματίζουν τα 
φαινόμενα ακαρπίας στις 
ελιές 

 

 

Παρά την καλή ανθοφορία στα ελαιόδεντρα, η καρπόδεση δεν περιγράφεται ως εξίσου 
καλή σε αρκετά παραγωγικά κέντρα, ενώ η εξέλιξη του καλοκαιριού δημιουργεί 

https://www.perrotiscollege.edu.gr/newsd.php?id=499
https://www.larissanet.gr/2024/06/14/diethnes-symposio-ptinotrofias/
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364408-%C2%AB%CF%83%CF%84%CE%B7-%CF%81%CF%8E%CF%83%CE%B9%CE%BA%CE%B7-%CF%81%CE%BF%CF%85%CE%BB%CE%AD%CF%84%CE%B1-%CE%BF%CE%B9-%CE%BA%CE%BF%CE%B9%CE%BD%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AD%CF%82-%CE%B5%CE%BD%CE%B9%CF%83%CF%87%CF%8D%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CF%8E%CE%BD%C2%BB.html
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επιφυλάξεις παράλληλα με διάφορους προβληματισμούς που εκφράζονται ανάλογα με την 
περιοχή. 

Ο ήπιος χειμώνας θεωρείται αιτία και για τη διαχείμαση των δακοπληθυσμών, οι οποίοι για 
την ώρα δε φαίνεται να συνιστούν απειλή λόγω και του καύσωνα που καταστέλλει 
προσωρινά τις πτήσεις τους. Ως προς το Πρόγραμμα Δακοκτονίας, σε ετοιμότητα δηλώνουν 
-σε γενικές γραμμές- οι κατά τόπους υπηρεσίες, χωρίς βέβαια να λείπουν και οι φωνές που 
μιλούν για εμπόδια και καθυστερήσεις, κυρίως σε ό,τι έχει να κάνει με τις συνάψεις των 
συμβάσεων και τις προσλήψεις προσωπικού. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 
 

   

 

 
 
Ο αποπροσανατολισμός των 
Θεσσαλών, ο ρόλος των ΤΟΕΒ 
και η επιδερμική συζήτηση 
για τον ΟΔΥΘ 

 
 

Γράφει ο Φάνης Γέμτος, γεωπόνος, ομότιμος καθηγητής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, 
μέλος της Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Σχεδόν ταυτόχρονα με το Σχέδιο της HVA ο υπουργός Περιβάλλοντος κατέθεσε στη Βουλή 
ένα νομοσχέδιο που περιλάμβανε τη δημιουργία του ΟΔΥΘ (Οργανισμός Διαχείρισης 
Υδάτων Θεσσαλίας). 

Το νομοσχέδιο δεν ακολουθεί τις προτάσεις της HVA και έχει πολλά προβλήματα. Πρώτον, 
τον ελάχιστο χρόνο των 9 ημερών για τη διαβούλευση. Εντυπωσιακή η βιασύνη και φυσικά 
αδυναμία πραγματικής συζήτησης του περιεχομένου. Ατυχώς έκανε τον ΟΔΥΘ ανώνυμη 
εταιρεία. Παρ’ όλο που έχει μια μετοχή που ανήκει στο δημόσιο, πολλοί θεώρησαν ότι η 
Α.Ε. οδηγεί σε ιδιωτικοποίηση του νερού. Ακούστηκαν διαμαρτυρίες ότι θα χρεώνονται 
υπερβολικά οι αγρότες και θα κερδίζουν οι ιδιώτες κ.λπ. Δεν είμαι νομικός, αλλά υποθέτω 
ότι ακόμη και αν η εταιρεία ή οργανισμός ήταν διαφορετικού νομικού σχήματος, μια 
κυβέρνηση που ήθελε να «ιδιωτικοποιήσει το νερό», θα το έκανε με νομοθετική ρύθμιση. Η 
συζήτηση αυτή, όμως, απέτρεψε την ουσιαστική συζήτηση για το νομοσχέδιο και τις 
προβλέψεις του. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

   

 

 
Προδημοσιεύτηκε η 
πρόσκληση Μετατροπής 
Βιολογικών 

 

 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364501-%CF%80%CF%81%CE%BF%CE%B2%CE%BB%CE%B7%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%AF%CE%B6%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CF%84%CE%B1-%CF%86%CE%B1%CE%B9%CE%BD%CF%8C%CE%BC%CE%B5%CE%BD%CE%B1-%CE%B1%CE%BA%CE%B1%CF%81%CF%80%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%B9%CF%82-%CE%B5%CE%BB%CE%B9%CE%AD%CF%82.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364504-%CE%BF-%CE%B1%CF%80%CE%BF%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CF%84%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CF%83%CE%BC%CF%8C%CF%82-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CF%8E%CE%BD,-%CE%BF-%CF%81%CF%8C%CE%BB%CE%BF%CF%82-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CF%84%CE%BF%CE%B5%CE%B2-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B7-%CE%B5%CF%80%CE%B9%CE%B4%CE%B5%CF%81%CE%BC%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%83%CF%85%CE%B6%CE%AE%CF%84%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BF%CE%B4%CF%85%CE%B8.html
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Βγήκε η προδημοσίευση της μετατροπής Βιολογικών μέσα οι συμβάσεις έως 30 Ιουνίου. 
Με αυξημένες τις ενισχύσεις ανά καλλιεργητική ομάδα και για τις εκτροφές σε σχέση με την 
περασμένη περίοδο, αλλά και τα eco-schemes, προδημοσιεύτηκε η πρόσκληση 
Μετατροπής Βιολογικών προϋπολογισμού 287 εκατ. ευρώ. Οι εντάξεις στο Μέτρο θα 
γίνουν με βάση το ΟΣΔΕ 2024 και οι δικαιούχοι θα πρέπει να έχουν συνάψει σύμβαση με 
ΟΕ&Π από τις 16 Ιουνίου 2024 έως και τις 30 Ιουνίου 2024. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 
 

 

 

 
Ιδιωτικοποίηση των υδάτων 
της Θεσσαλίας 

 

 

 
Λίγες μόνον ημέρες πριν το Πάσχα ψηφίστηκε στην ολομέλεια της Βουλής, από τους 
βουλευτές της ΝΔ και μόνον, το νομοσχέδιο του ΥΠΕΝ για την εκχώρηση των νερών της 
Θεσσαλίας σε ιδιώτες. 
Η σύσταση ιδιωτικού φορέα με τη μορφή Α.Ε. για τη διαχείριση των υδάτων (Ο.Δ.Υ.Θ. Α.Ε.), 
αγνοώντας παντελώς και την ΚΕΔΕ, αποτελεί ακόμα μία αντί-αυτοδιοικητική πρακτική της 
κυβέρνησης με καταστροφικές συνέπειες. Η παραχώρηση ενός ακόμα δημόσιου αγαθού, 
όπως το νερό, σε ιδιωτικά συμφέροντα με fasttrack διαδικασίες και προσχηματική 
διαβούλευση, η οποία βέβαια δεν έτυχε της δημοσιότητας που θα έπρεπε για ευνόητους 
λόγους, ναρκοθετεί το μέλλον του θεσσαλικού κάμπου. Η ολλανδική εταιρεία ΗVA, η οποία 
και εκπόνησε το Master Plan σε χρόνο ρεκόρ μετά από πρόσκληση της κυβέρνησης, 
προτείνει την ιδιωτικοποίηση των υδάτων, τη στιγμή που ο αντίστοιχος φορέας στη χώρα 
της είναι δημοσίου συμφέροντος. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 

   

 

 
Το άρωμα της γης, από την 
επιστημονική πλευρά 
θεώρησής του 

 

 

Από τον Νίκο Μπρουσοβάνα, συνταξιούχο γεωπόνο 
 
Επιφυλασσόμενος και για μια άλλη δημοσίευση, σχετικού άρθρου πάνω στο θέμα «άρωμα 
της γης» που θα αναφέρεται πλέον στην εμπειρική, από τη δική μου πλευρά, θεώρηση του 
θέματος αυτού, σας στέλνω επί του παρόντος, την επιστημονική του θέματος θεώρηση, 
ήτοι μια αναφορά σε μια έρευνα που έγινε το έτος 1965 από δύο Αυστραλούς επιστήμονες, 
τον Isabel Joy Bear και τον Richard Grenfell Thomas. 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364503-%CF%80%CF%81%CE%BF%CE%B4%CE%B7%CE%BC%CE%BF%CF%83%CE%B9%CE%B5%CF%8D%CF%84%CE%B7%CE%BA%CE%B5-%CE%B7-%CF%80%CF%81%CF%8C%CF%83%CE%BA%CE%BB%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CE%BC%CE%B5%CF%84%CE%B1%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%80%CE%AE%CF%82-%CE%B2%CE%B9%CE%BF%CE%BB%CE%BF%CE%B3%CE%B9%CE%BA%CF%8E%CE%BD.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364497-%CE%B9%CE%B4%CE%B9%CF%89%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CF%80%CE%BF%CE%AF%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CF%85%CE%B4%CE%AC%CF%84%CF%89%CE%BD-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%AF%CE%B1%CF%82.html
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Οι ερευνητές αυτοί έψαξαν να βρουν την προέλευση της μυρωδιάς της βροχής όπως την 
έλεγαν, μετά από μια περίοδο ξηρασίας και έτσι βρήκαν και απομόνωσαν την ουσία εκείνη 
που προκαλεί τη μυρωδιά αυτή. Από εκεί ξεκινώντας, κάνοντας μια σταχυολόγηση όλων 
εκείνων των δεδομένων της έρευνάς τους, μπόρεσα και εγώ να βγάλω τα παρακάτω 
στοιχεία. Κατά πρώτον πρέπει να λεχθεί ότι το αντικείμενο της μελέτης των παραπάνω δύο 
ερευνητών ήταν γενικά η έρευνα επί μιας αναδυόμενης από το έδαφος οσμής, που 
συνόδευε την πρώτη φθινοπωρινή βροχή που έπεφτε επάνω στη στεγνή γη, μια έρευνα 
που είχε κάποιο θετικό γι’ αυτούς αποτέλεσμα. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 
 

 

   

 
Προστασία των 
μελισσοσμηνών με 18,8 εκατ. 
ευρώ 

 
 

Βγήκε σε προδημοσίευση η πρόσκληση για την Παρέμβαση Π3-70-1.6 «Ενισχύσεις για την 
ανάληψη πρόσθετων γεωργο-περιβαλλοντικών υποχρεώσεων από τους μελισσοκόμους για 
την προστασία των μελισσοσμηνών και την ενίσχυση της βιοποικιλότητας». 
 
Το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων ανακοινώνει ότι εντός του έτους 2024 
προτίθεται να προχωρήσει στην έκδοση της 1ης πρόσκλησης της Παρέμβασης. Ο συνολικός 
διαθέσιμος προϋπολογισμός που διατίθεται για τη χρηματοδότηση της Παρέμβασης Π3-70-
1.6 ανέρχεται σε 18.858.824 ευρώ. Σκοπός του προγράμματος είναι η οικονομική στήριξη 
των μελισσοκόμων για την προστασία των μελισσοσμηνών και την ενίσχυση της 
βιοποικιλότητας. 

 
Διαβάστε περισσότερα https://www.eleftheria.gr/ 
 
 

 

 

 
Ποιος και πώς θα πληρώσει την 
Πράσινη Μετάβαση 
Η περίπτωση του αγροδιατροφικού τομέα 

 

  

Από τον Χρίστο Τσαντήλα, γεωπόνο, δρ. Εδαφολογίας, πρ. διευθυντής Ινστιτούτου 
Βιομηχανικών και Κτηνοτροφικών Φυτών του ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ 
 
Στο προηγούμενο φύλλο (ΕτΔ 10-6-24) σκιαγραφήσαμε την κατάσταση του κλίματος, τις 
αποφάσεις της διεθνούς κοινότητας για τον μετριασμό των συνεπειών της Κλιματικής 
Αλλαγής (ΚΑ), την εκτίμηση του οικονομικού κόστους που προκαλεί η ΚΑ, τη γενική 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364496-%CF%84%CE%BF-%CE%AC%CF%81%CF%89%CE%BC%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B3%CE%B7%CF%82,-%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%B7%CE%BC%CE%BF%CE%BD%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%80%CE%BB%CE%B5%CF%85%CF%81%CE%AC-%CE%B8%CE%B5%CF%8E%CF%81%CE%B7%CF%83%CE%AE%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364499-%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%BC%CE%B5%CE%BB%CE%B9%CF%83%CF%83%CE%BF%CF%83%CE%BC%CE%B7%CE%BD%CF%8E%CE%BD-%CE%BC%CE%B5-18,8-%CE%B5%CE%BA%CE%B1%CF%84-%CE%B5%CF%85%CF%81%CF%8E.html
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κατανομή της συνεισφοράς των διαφόρων τομέων της οικονομίας στα Αέρια του 
Θερμοκηπίου (ΑτΘ), θέτοντας τον προβληματισμό σχετικά με το ποιος θα πληρώσει το 
κόστος της πράσινης μετάβασης, που αποφασίστηκε με τη Συμφωνία του Παρισιού. 
Στο σημερινό άρθρο θα συνοψιστούν οι πολιτικές της Ευρωπαϊκής Ένωσης (ΕΕ) που 
αφορούν την πράσινη μετάβαση του ΑγροΔιατροφικού Τομέα (ΑΔΤ) με κάποιο κριτικό 
σχολιασμό. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

  

 

 

Διπλάσια η ενίσχυση για σπάνιες 
φυλές αιγοπροβάτων 

Μαζί με βιολογικά το πριμ έως 
100 ευρώ το ζώο 

 
Μπορεί η προδημοσίευση να έχει ήδη βγει, αλλά το ζήτημα εδώ είναι πως προϋπόθεση για 

να γίνουν αιτήσεις είναι να έχει ανοίξει το ΟΣΔΕ και να μπορούν να οριστικοποιήσουν τα 

αιτήματά τους οι παραγωγοί. 

Κάτι τέτοιο προς το παρόν δεν έχει συμβεί, οπότε ενδεχομένως να αργήσει η προκήρυξη στο 

Μέτρο αυτό, όπως και σε άλλα αγροπεριβαλλοντικά (π.χ. Κομφούζιο). Σημειώνεται εδώ ότι 

με βάση την προδημοσίευση «οι δεσμεύσεις που αναλαμβάνονται στο πλαίσιο της 

παρέμβασης είναι πενταετούς διάρκειας, με ημερομηνία έναρξης των δεσμεύσεων την 21 

Μαΐου 2024».  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

Τοποθετούν 190 φωλιές για 
κουκουβάγιες στον θεσσαλικό 
κάμπο 

* Η «Οργάνωση για τη Διαχείριση και 

Διατήρηση της Βιοποικιλότητας στα Αγροτικά 
Οικοσυστήματα - ΤΥΤΩ» * Στους Δήμους Αγιάς, 
Ελασσόνας, Κιλελέρ, Λάρισας, Ρήγα Φεραίου, 
Σοφάδων, Τεμπών, Τυρνάβου και Φαρσάλων 

 

Ένα φιλόδοξο σχέδιο για τη φυσική εξόντωση των επιβλαβών τρωκτικών στα χωράφια του 
θεσσαλικού κάμπου έχει δρομολογηθεί σε εννέα Δήμους και αφορά στη δημιουργία 
τεχνιτών φωλιών για την εγκατάσταση πληθυσμού του αρπακτικού ΤΥΤΩ. 

Οι Δήμοι που συμμετέχουν στο πρόγραμμα αυτό είναι οι: Αγιάς, Ελασσόνας, Κιλελέρ, 
Λαρισαίων, Ρήγα Φεραίου, Σοφάδων, Τεμπών, Τυρνάβου και Φαρσάλων, ενώ την 
υλοποίησή του έχει αναλάβει η ΑΜΚΕ ΤΥΤΩ «Οργάνωση για τη Διαχείριση και Διατήρηση 
της Βιοποικιλότητας στα Αγροτικά Οικοσυστήματα – ΤΥΤΩ». 
Τα τελευταίο χρονικό διάστημα πραγματοποιείται ενημέρωση των αγροτών για το 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364495-%CF%80%CE%BF%CE%B9%CE%BF%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8E%CF%82-%CE%B8%CE%B1-%CF%80%CE%BB%CE%B7%CF%81%CF%8E%CF%83%CE%B5%CE%B9-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CF%80%CF%81%CE%AC%CF%83%CE%B9%CE%BD%CE%B7-%CE%BC%CE%B5%CF%84%CE%AC%CE%B2%CE%B1%CF%83%CE%B7.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364498-%CE%B4%CE%B9%CF%80%CE%BB%CE%AC%CF%83%CE%B9%CE%B1-%CE%B7-%CE%B5%CE%BD%CE%AF%CF%83%CF%87%CF%85%CF%83%CE%B7-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%83%CF%80%CE%AC%CE%BD%CE%B9%CE%B5%CF%82-%CF%86%CF%85%CE%BB%CE%AD%CF%82-%CE%B1%CE%B9%CE%B3%CE%BF%CF%80%CF%81%CE%BF%CE%B2%CE%AC%CF%84%CF%89%CE%BD.html
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Πρόγραμμα «ΤΥΤΩ», με ημερίδες σε αγροτικές περιοχές, για τη γνωριμία με το ωφέλιμο 
αρπακτικό πτηνό τυτώ. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

 

 

 

Μακρυχώρι Τεμπών: Άρχισε η 
συγκομιδή των καρπουζιών- 
Ελλείψεις σε εργατικά χέρια 

 

Άρχισε η συγκομιδή των καρπουζιών στο Μακρυχώρι Τεμπών, όπου καλλιεργούνται πάνω 

από 3.000 στρέμματα. 

Σύμφωνα με τον κ. Ξενοφώντα Γκαμπέτα, παραγωγό, το σωστό καρπούζι φαίνεται από το 

πράσινο κοτσάνι, από τις ανοιχτόχρωμες ρίγες του και από τον ήχο του που είναι σαν 

σφυρίχτρα και όχι βαθύς, όταν το χτυπάμε. Η φετινή παραγωγή, είπε ο κ. Γκαμπέτας, είναι 

πολύ καλή, ήταν πρώιμη η χρονιά, και η συγκομιδή ξεκίνησε από τις 15 Μαΐου, δηλαδή δύο 

εβδομάδες νωρίτερα σε σχέση με άλλες χρονιές, προσθέτοντας ότι μέχρι στιγμής έχει 

ολοκληρωθεί το 80 % της παραγωγής και οι παραγωγοί πωλούν στα 30 λεπτά το κιλό στους 

εμπόρους. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 

 

 

 

Εντός του Ιουνίου οι πληρωμές 
δάσωσης σε αγρότες 

* ΣΕ 700 ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΥΣ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΣ * 

ΓΙΑ ΤΟ 2022 *ΔΙΑΒΕΒΑΙΩΣΕ Η ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΤΟΥ 
ΟΠΕΚΕΠΕ ΤΟΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΧΡ. ΚΑΠΕΤΑΝΟ 

 
Μετά από επικοινωνία που είχε ο βουλευτής Λάρισας της ΝΔ Χρήστος Καπετάνος με τη 

διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ και συγκεκριμένα τον πρόεδρο, Κυριάκο Μπαμπασίδη, και τους 

αντιπροέδρους, Λευτέρη Ζερβό και Γιάννη Κουρδή, για το θέμα των καθυστερούμενων 

πληρωμών των ετών 2022-2023 του Προγράμματος «ΥΠΟΜΕΤΡΟ 8.1 ΔΑΣΩΣΗ ΚΑΙ 

ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΔΑΣΙΚΩΝ ΕΚΤΑΣΕΩΝ ΤΟΥΜΕΤΡΟΥ 8 «ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ ΣΤΗΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΔΑΣΙΚΩΝ 

ΠΕΡΙΟΧΩΝ ΚΑΙ ΣΤΗ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΤΗΣ ΒΙΩΣΙΜΟΤΗΤΑΣ ΤΩΝ ΔΑΣΩΝ» ΤΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ 

ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ (Π.Α.Α. 2014-2020)», θα πληρωθεί άμεσα το οφειλόμενο από το 

2022 καθυστερούμενο ποσό σε 700 περίπου δικαιούχους.  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364540-%CF%84%CE%BF%CF%80%CE%BF%CE%B8%CE%B5%CF%84%CE%BF%CF%8D%CE%BD-190-%CF%86%CF%89%CE%BB%CE%B9%CE%AD%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%BA%CE%BF%CF%85%CE%BA%CE%BF%CF%85%CE%B2%CE%AC%CE%B3%CE%B9%CE%B5%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%B9%CE%BA%CF%8C-%CE%BA%CE%AC%CE%BC%CF%80%CE%BF.html
https://www.larissanet.gr/2024/06/18/makrychori-tempon-archise-i-sygkomidi-ton-karpouzion-elleipseis-se-ergatika-cheria/
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364594-%CE%B5%CE%BD%CF%84%CF%8C%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B9%CE%BF%CF%85%CE%BD%CE%AF%CE%BF%CF%85-%CE%BF%CE%B9-%CF%80%CE%BB%CE%B7%CF%81%CF%89%CE%BC%CE%AD%CF%82-%CE%B4%CE%AC%CF%83%CF%89%CF%83%CE%B7%CF%82-%CF%83%CE%B5-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CF%8C%CF%84%CE%B5%CF%82.html
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«Φωτοβολταϊκά σε βάρος της 
αγροτικής παραγωγής» 

* ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ Η «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» 

ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ 

 
Θέμα σχετικά με την εγκατάσταση ιδιωτικών ΑΠΕ σε κάθε Π.Ε. της Θεσσαλίας θα θέσει η 

«Λαϊκή Συσπείρωση» στη συνεδρίαση λογοδοσίας της Περιφερειακής Αρχής Θεσσαλίας, που 

θα γίνει στις 20/6/2024. 

Μεταξύ άλλων, σημειώνει ότι «στη Θεσσαλία εξαπλώνονται πολλές επενδύσεις σε 

φωτοβολταϊκά πάρκα, ακόμη και σε περιοχές «natura», σε βοσκότοπους, σε γη υψηλής 

παραγωγικότητας και άλλες καλλιεργήσιμες εκτάσεις, σε βάρος της αγροτικής παραγωγής, 

αξιοποιώντας το απαράδεκτο νομικό πλαίσιο που διαμόρφωσαν οι κυβερνήσεις της ΝΔ και 

του ΣΥΡΙΖΑ. 

Τις συνέπειες αυτής της πολιτικής τις πληρώνει ήδη και θα συνεχίσει να τις πληρώνει ο 

ελληνικός λαός, με την πανάκριβη τιμή στο ηλεκτρικό ρεύμα, αλλά και στα είδη πλατιάς 

λαϊκής κατανάλωσης, με την επέκταση της ενεργειακής φτώχειας, την καταστροφή μεγάλων 

εκτάσεων φυσικού κάλους και προστατευόμενων περιοχών «natura» και τη μείωση της 

γεωργικής και κτηνοτροφικής παραγωγής, που αντικαθίσταται από φωτοβολταϊκά και 

αιολικά πάρκα. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr/ 

 

 

 

Θεσσαλία: Χαμηλές τιμές και 
τούρκικο σιτάρι κρατούν την 
παραγωγή στις αποθήκες 

 

Ο διατροφικός «χρυσός» του Θεσσαλικού Κάμπου, το σκληρό σιτάρι που μόλις 

ολοκληρώθηκε ο αλωνισμός του, είναι μια σοδειά εξαιρετικής ποιότητας, λένε οι αγρότες, οι 

οποίοι βίωσαν τις καταστροφικές συνέπειες των φαινομένων Ντάνιελ και Ελίας. Όμως και το 

κριθάρι που αλωνίστηκε λίγο νωρίτερα είχε καλές παραγωγές, εντός από περιοχές όπως ο 

Δήμος Κιλελέρ που χτυπήθηκε από τα φαινόμενα του Φθινοπώρου. Αυτή η συνθήκη και το 

γεγονός ότι λόγω των καταστροφών είχαμε 250.000 λιγότερα καλλιεργήσιμα στρέμματα, 

δείχνει πως έχουμε λιγότερη παραγωγή σε σχέση με πέρυσι αλλά πολύ ποιοτικότερη.  

Διαβάστε περισσότερα: https://kosmoslarissa.gr/ 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/364603-%C2%AB%CF%86%CF%89%CF%84%CE%BF%CE%B2%CE%BF%CE%BB%CF%84%CE%B1%CF%8A%CE%BA%CE%AC-%CF%83%CE%B5-%CE%B2%CE%AC%CF%81%CE%BF%CF%82-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CF%80%CE%B1%CF%81%CE%B1%CE%B3%CF%89%CE%B3%CE%AE%CF%82%C2%BB.html
https://kosmoslarissa.gr/blog/%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%B9%CE%B1-%CF%87%CE%B1%CE%BC%CE%B7%CE%BB%CE%B5%CF%82-%CF%84%CE%B9%CE%BC%CE%B5%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%81%CE%BA%CE%B9%CE%BA%CE%BF-%CF%83%CE%B9%CF%84%CE%B1%CF%81%CE%B9-%CE%BA%CF%81%CE%B1%CF%84%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CF%80%CE%B1%CF%81%CE%B1%CE%B3%CF%89%CE%B3%CE%B7-%CF%83%CF%84%CE%B9%CF%82-%CE%B1%CF%80%CE%BF%CE%B8%CE%B7%CE%BA%CE%B5%CF%82
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Κουρέτας: Έτσι σχεδιάζουμε την 
ανασυγκρότηση της Θεσσαλίας: 
Πράσινα, έξυπνα, περιεκτικά και 
ψηφιακά 

 

Οι πλημμύρες του περασμένου Φθινοπώρου έδειξαν με δραματικό τρόπο στη Θεσσαλία πως 

η κλιματική κρίση είναι εδώ. Από την πρώτη στιγμή η βούληση μας ήταν να κλείσουμε τις 

πληγές που άφησαν πίσω τους οι πλημμύρες και ταυτόχρονα να σχεδιάσουμε τη βιώσιμη 

ανασυγκρότηση της Θεσσαλίας, με όρους προστασίας του περιβάλλοντος, αντιμετώπισης 

της κλιματικής κρίσης, πολιτικής προστασίας, αλλά και βιώσιμης αγροτικής ανάπτυξης, τόσο 

για το οικοσύστημα, όσο και για τους αγρότες.  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr/ 

 

 

 

Το σημείο που στέρεψε ο 
Πηνειός: Οι δυο όψεις της 
κλιματικής αλλαγής στη 
Θεσσαλία  

 
Στέρεψε ο Πηνειός ποταμός στο ύψος της γέφυρας Διαλέκτου, στα Τρίκαλα. Στο ίδιο ακριβώς 

σημείο, τον περασμένο Σεπτέμβριο,  ξεχείλισε καταστρέφοντας καλλιέργειες και υποδομές 

παρακείμενων επιχειρήσεων. Είναι οι δυο όψεις του ίδιου νομίσματος της κλιματικής 

αλλαγής που ήρθε αλλάζοντας δραματικά την πραγματικότητα στη Θεσσαλία. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr/ 

 

 

 

Λέκκας: Φόβοι για νέες 
πλημμύρες στη Θεσσαλία – Για 
πότε τις εντοπίζει 

 

”Καμπανάκι” για την πιθανότητα να πληγεί ξανά η Θεσσαλία, με καταστροφικές πλημμύρες, 

όπως τον Σεπτέμβριο του 2023 ως αποτέλεσμα της κακοκαιρίας Daniel έκρουσε ο καθηγητής 

Γεωλογίας και Διαχείρισης Φυσικών Καταστροφών στο ΕΚΠΑ, Ευθύμης Λέκκας. Υπάρχουν 

φόβοι για νέες πλημμύρες στη Θεσσαλία, μετά τον Αύγουστο», δήλωσε χαρακτηριστικά ενώ 

εξήγησε ότι «η περίοδος της αποκατάστασης δεν είναι μόνο να επανορθώσουμε, αλλά να 

https://www.onlarissa.gr/2024/06/16/kouretas-etsi-schediazoume-tin-anasygkrotisi-tis-thessalias-prasina-exypna-periektika-kai-psifiaka/
https://www.onlarissa.gr/2024/06/16/to-simeio-pou-sterepse-o-pineios-oi-dyo-opseis-tis-klimatikis-allagis-sti-thessalia-foto/
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μπορούν όσα έργα γίνουν να ανταπεξέλθουν σε νεά φαινόμενα. Χρειάζεται σχέδιο, θέλει 

καινοτόμες διαδικασίες, να δούμε τις συνθήκες στις περιοχές, για να τις αποφύγουμε». 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

 

 

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΣΤΟ ΕΒΕ 
ΓΙΑ ΤΗ ΒΡΩΣΙΜΗ ΕΛΙΑ 

 

Συνάντηση εργασίας και ανοικτό διάλογο για τις εξελίξεις στον τομέα μεταποίησης και 

εμπορίας της βρώσιμης ελιάς πραγματοποίησε το Εμποροβιομηχανικό Επιμελητήριο 

Φθιώτιδας το απόγευμα της Τετάρτης (19/6) στην αίθουσα συνεδριάσεων του ΕΒΕ.  

Παρόντες ήταν ο Αντιπεριφερειάρχης Στερεάς Ελλάδας, Κώστας Αποστολόπουλος, η 

Περιφερειακή Σύμβουλος και Γραμματέας του Περιφερειακού Συμβουλίου, Αλίκη Λιάσκα, ο 

πρόεδρος του ΕΒΕ Φθιώτιδας, Θανάσης Κυρίτσης, πρόεδροι και μέλη Ελαιουργικων 

Συνεταιρισμων της Φθιώτιδας.  

Σκοπός της συνάντησης ήταν να τεθεί η στρατηγική κατεύθυνση για την προστασία του 

προϊόντος, η συζήτηση για τις πρόσφατες εξελίξεις για την ελιά Καλαμών και οι 

πρωτοβουλίες που έχει αναλάβει το Επιμελητήριο Φθιώτιδας καθώς και η ανάληψη κοινών 

δράσεων για την προώθηση και την προβολή τους. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr/ 

 

 

 

ΝΑ ΣΥΖΗΤΗΘΕΙ ΤΟ ΘΕΜΑ ΣΤΟ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ - 
ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΣΤΕΡΕΑΣ: «ΟΙ 
ΑΓΡΟΤΕΣ ΤΗΣ ΚΩΠΑΙΔΑΣ 
ΕΚΠΕΜΠΟΥΝ SOS» 

 
Οι αγρότες του κάμπου της Κωπαΐδας εκπέμπουν SOS. Πάνω από 100.000 στρέμματα 

βαμβακιού, βιομηχανικής ντομάτας, καλαμποκιού κ.α καλλιεργειών βρίσκονται σε κίνδυνο 

και πολύ πιθανό το επόμενο διάστημα περισσότερα στρέμματα και πολλές ακόμη 

καλλιέργειες να μην καταφέρουν να αντέξουν στην έλλειψη αρδευτικού νερού με ότι 

συνέπειες έχει αυτό για το εισόδημα χιλιάδων αγροτών της περιοχής.  

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

https://www.onlarissa.gr/2024/06/16/lekkas-fovoi-gia-nees-plimmyres-sti-thessalia-gia-pote-tis-entopizei/
https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/ev
https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/na-syzitithei-thema-sto-perifereiako-symvoylio-laiki-syspeirosi-stereas-oi-agrotes
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ΚΛΙΜΑΤΙΚΗ ΑΛΛΑΓΗ ΚΑΙ 
ΕΛΛΗΝΟΠΟΙΗΣΕΙΣ «ΧΤΥΠΟΥΝ» 
ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΜΕΛΙ 

 

 
Δύσκολη αναμένεται να είναι η εφετινή χρονιά για την ελληνική μελισσοκομία, μιας και ο 

κλάδος είναι άμεσα πληττόμενος από την κλιματική αλλαγή. 

   Παράλληλα, τα φαινόμενα ελληνοποιήσεων μελιού από χώρες όπως η Κίνα και η Ουκρανία, 

που διατίθενται προς πώληση σε σημαντικά χαμηλότερη τιμή από τα ελληνικά, έχουν κάνει 

πολλούς μελισσοκόμους να «σηκώσουν τα χέρια ψηλά», ζητώντας από την πολιτεία να 

αντιμετωπίσει τα ζητήματα. 

   «Η ελληνική αγορά έχει "βουλιάξει" από τα "ελληνοποιημένα" μέλια, με αποτέλεσμα τα 

ελληνικά μέλια να έχουν υποτιμηθεί» δήλωσε στο Αθηναϊκό - Μακεδονικό Πρακτορείο 

Ειδήσεων ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας Μελισσοκομικών Συλλόγων Ελλάδας (ΟΜΣΕ), 

Κώστας Λεονταράκης. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 
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